
Interpelácia č. 29/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Tomko: 
Nadväzujem na Ing. pána Bullu, ktorý hovoril o stanici. Ja, keď sa dobre pamätám, bolo tam 
povedané, že bude tam urobený aj podchod pod železničnou traťou. V akom štádiu vlastne ten 
podchod je? Bude vôbec realizovaný? Nebude realizovaný? Lebo vám poviem takú perličku, 
14.teho kalamita, nadjazd sneh po pás a železničná polícia stojí pod nadjazdom a chytá ľudí, 
ktorí prechádzali pod traťou. No hanba, hanba, hanba. Toto môžem povedať, ľudia nemali 
kadiaľ ísť, nadjazd skutočne chodníky čistili až po týždni na nadjazde a železničná polícia, 
nedobre dačo rozprávam? 
 
PhDr. Čižmár: 
Chodník bol čistený v nedeľu ráno. 
 
Tomko: 
V nedeľu ráno boli chodníky, škoda, že som nenatočil to. No dobre, budem natáčať.  
 
PhDr. Čižmár: 
Konkrétne ho čistili zamestnanci aktivačného strediska a bolo to hneď v nedeľu ráno tak, aby 
bola spriechodnená pre prechádzajúcich do práce. 
 
Tomko: 
Ale polícia tam stala v nedeľu ráno a chytala ľudí, čo išli pod nadjazdom. Kade mali ísť? Ja 
som už hovoril, už som raz na to upozorňoval, že ja z Trebišova pôjdem po trati do Bratislavy 
a nikto sa ma nevšimne, pokiaľ ma nezrazí vlak a tu pod nadjazdom, to je dačo neskutočné. 
Tu chytajú tých ľudí, starých ľudí, čakajú normálne skrytí tam za piliermi mosta, šak to je 
dačo nepredstaviteľné. Do vlakov še boja ísť lebo tam robí Kotleba, tak chodia tu do 
Trebišova sebe robic body a lapajú tu ľudzi. 48 rokov chodia ľudia pod nadjazd, nikda nikoho 
tam vlak nezabil. Odrazu taká tam ochrana občanov, žeby tamade nechodili a každý nám len 
tam sľúbil prejazd a nič sa nedá robiť len tých ľudí. Skúste chodiť po tom nadjazde, kto sa cíti 
po tom nadjazde bezpečne. Nie sú tam zvodidla, ako náhle tam vozidlo vyletí z cesty na 
chodník, tak ten chodec len, o šťastí. Nadjazd nie je ukončený priechodmi pre chodcov, to 
som už niekoľkokrát hovoril. Ako môže byť chodník neukončený, jak má ten chodec prejsť 
cez cestu? Tento víkend, to zametali, potvrdím, áno. V sobotu zametali, neviem kto, či to boli 
cestári ale zametali chodník na nadjazde, ale zrejme od prachu.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka otázky stanice a podchodu, áno, je súčasťou podchod, je súčasťou terminálu 
integrovanej osobnej prepravy, tvorí jednu z podstatných zložiek myslím, čo sa týka finančnej 
náročnosti celého projektu. Takže na tom sa nič nezmenilo, s týmto podchodom sa ráta.  
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